
 
 

    
 

 

Heerhugowaard, 26 november 2018 

Betreft: ontwikkelingen publieke lokale media 

 

Geachte leden van de raad, 

De afgelopen weken hebben de medewerkers van Heerhugowaard Centraal zich herhaaldelijk afgevraagd 

of een reactie op de bij Heerhugowaard A Life ontstane tekorten op zijn plek was of dat stilte beter past. 

Het onderwerp heeft op de redactie in ieder geval tot de nodige discussies geleid. 

Het standpunt van het bestuur is daarbij altijd geweest dat stilte waarschijnlijk beter past en 

Heerhugowaard Centraal vooral uit moet  gaan van de eigen kracht. Toch hebben een aantal 

medewerkers dermate passievol argumenten naar voren gebracht waardoor we als bestuur van mening 

zijn veranderd en u als raadslid nu deze brief leest. We leggen u uit waarom we van gedachten zijn 

veranderd: 

De afgelopen jaren is, vrijwel zonder middelen, hard gewerkt aan een onafhankelijk lokaal nieuws- en 

informatieplatform voor en door Heerhugowaard. Inmiddels kan Heerhugowaard Centraal rekenen op 

een groot aantal dagelijkse websitebezoekers, vele Facebookvolgers en interactie via ander social media 

kanalen. En we zullen er niet omheen draaien; Ja, we willen graag de lokale omroep worden van 

Heerhugowaard. Zo kunnen we onze dienstverlening nog verder uitbreiden en ook radio- en televisie-

uitzendingen realiseren. 

Het is absoluut niet onze intentie om de huidige lokale omroep Heerhugowaard A Life aan te vallen of het 

bekende 'mes in de rug' te steken. Nogmaals, we gaan het liefst uit van onze eigen kracht, maar de 

redactionele discussie die zich de afgelopen weken heeft afgespeeld heeft wel vragen opgeroepen die wij 

als bestuur niet naar tevredenheid van onze medewerkers kunnen beantwoorden.  

Bij veel onervaren redacteuren moeten de rollen van en verschillen tussen gemeenteraad, college en 

burgemeester goed uitgelegd worden voor ze over lokale politiek kunnen schrijven.  Wij leren ze in het 

geval van de gemeenteraad dat die, als volksvertegenwoordiging,  het college controleert en altijd 

opkomt voor de belangen van de inwoners van Heerhugowaard. U begrijpt misschien inmiddels een 

beetje waar de schoen (in onze gekleurde perceptie) wat wringt. Dat Heerhugowaard Centraal er in 2015 

niet in is geslaagd de eigen waarde goed genoeg aan de man te brengen rekenen we ons als bestuur 

vooral onszelf aan.  

Het is echter een fout die we niet nogmaals willen maken. We verzoeken u daarom vriendelijk, bij 

besluitvorming rond dit onderwerp, de wettelijke taak die een publieke lokale omroep dient te 

vervullende in overweging te nemen, net als de vergelijkende resultaten van drie jaar Heerhugowaard 

Centraal en Heerhugowaard A Life en het toekomstperspectief voor de huidige omroep. 

 

Met vriendelijke groeten, 

De medewerkers en het bestuur van Heerhugowaard Centraal 


